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酒店住宿（或同级）
4*郑州美仑酒店
5*开封中州华悦国际饭店
5*云台天阶酒店
4*登封颐舍酒店
4*万达美华酒店
4*西安古城西智选假日酒店
4*洛阳吾朵丽呈酒店

吃好料~桶子鸡+灌汤包、
孙羊正店、药膳风味、
山珍风味、嵩山风味、
登封素斋、肉夹馍风味、
𰻞𰻞面、西安风味、
水席代表菜、客家风味、
豫菜烩面风味 

美食特色 当地 4+5*酒店住宿

苃信假期
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD
Addresses：Level 2-1，Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur，Wp Kuala Lumpur.

693178A (KPL NO:4294)    TEL：03- 6179 5668  

郑州

开封临潼
兵马俑

辉县

云台山

登封

三门峡西安

宝泉崖天下
*世界最大吊厢索道

丹崖天路
挂壁长廊+悬空栈道

祥云观景台

开封古城墙、古马道，
裸眼3D《微梦大梁门》，

清明上河园

如意湖漫步
外观郑东新区CBD

红石峡，
泉瀑峡

陕州地坑院
天井窑院

少林寺-塔林-跟着师兄游少林
少林功夫表演+八段锦体验

西安古城墙，
大雁塔北广场+音乐喷泉，

夜游大唐不夜城

洛阳

中国唐三彩小镇+手绘唐三彩
（每人可带走唐三彩作品），

夜游洛邑古城、龙门石窟

D1: 吉隆坡郑州OD692 1740-2300
D8: 郑州吉隆坡OD693 2355-0525+1 

参考航班

9 Days 7 Nights 兵马俑博物馆

清明上河园

宝泉崖天下

大唐不夜城

Magnificent Mountains and Rivers 
Shaanxi .Hennan



吉隆坡郑州      （-） 

集合于吉隆坡国际机场，飞往“郑州”。接机后，送往入住酒店休息。

郑州 1.5h 开封      （早/午/晚餐） 

前往“开封”游览开封古城墙，古马道，裸眼3D《微梦大梁门》，以文化+科技的手段再现了北宋东京城
千年前的盛世繁华，带您体验攻城、炮火、箭雨、水患下所孕育的开封~
游览清明上河园以双亭桥为界分为南苑、北苑两大景区，南苑主要反映宋代的民俗风情、市井文化~
（宋服斗篷体验，园区内特色演出，晚上入住园区内，夜游清明上河园绝美夜景、赏花灯）

郑州吉隆坡     （-）

乘搭航班飞返吉隆坡。

酒店以当地星级为准 .  行程安排仅供参考 ,  以最终航班及酒店确认为准。

团费包含：机票+机场税、飞机餐、来回20kg托运行李、小费、中国免签证   
团费不含：旅游保险、吉隆坡机场接送

苃信假期
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开封 2h 辉县 1h 云台山     （早/午/晚餐） 

前往“开封”游览宝泉崖天下+环保车（洛伽寺索道（世界最大单体单层吊厢）、丹崖天路、天镜、
跃云桥、挂壁长廊、悬空栈道、祥云观景台（世界最大玻璃平台）是南太行山脉中的一颗璀璨明珠。这里
山势峻峭，崖壁如削，碧水潺潺，绿树成荫，将自然的鬼斧神工与人类的智慧巧思完美融合。景区内，一
条蜿蜒曲折的峡谷犹如大地的脉络，将一处处绝美景观串联起来，构成了一幅立体的山水长卷。

云台山 2.5h 登封      （早/午/晚餐） 

游览云台山风景区（含环保车），红石峡，泉瀑峡（冬季天气寒冷可看到冰挂奇观）面积190平方公里，
含泉瀑峡、潭瀑峡、红石峡、子房湖、万善寺、百家岩、仙苑、圣顶、叠彩洞、青龙峡、峰林峡等十一大
景点。还有亚洲落差最大的瀑布云台瀑布。前往登封、入住酒店。

登封 3h 三门峡      （早/午/晚餐） 

游览少林寺景区（含往返电瓶车）、观赏少林功夫表演、塔林，师兄游少林，八段锦体验，
前往三门峡、游览陕州地坑院-天井窑院，也叫天井院，当地人称为“天井院”“地阴坑”“地窑”，是
古代人们穴居方式的遗留，被称为中国北方的“地下四合院”，据说已有约4000多年的历史了。

三门峡 3h 临潼 1.5h 西安     （早/午/晚餐） 

前往临潼、游览兵马俑博物馆（含单程电瓶车+耳机），是秦始皇陵的陪葬坑，素有世界第八大奇迹之称，
这里出土的一千多个土兵陶俑形象各不相同，神态生动，是中国古代雕塑艺术~
前往西安、登上西安古城墙，大雁塔北广场+音乐喷泉，夜游大唐不夜城。

西安 5h 洛阳      （早/午/晚餐） 

前往洛阳、游览中国唐三彩小镇+手绘唐三彩（每人可带走亲自上釉的唐三彩作品），
夜游洛邑古城、穿越历史尘烟几千年的洛阳在古时有许多别称，洛邑是最早的一个。西周建国后，周成王
派周公姬旦寻找新都地址，希望在自己国土的最中央修建一座无与伦比的城。周公首先来到洛邑，占卜后
发现此地风水极佳便开始筑城造廓。古人把“城”称为“国”，洛邑就被称为最早的“中国”，如今位于
洛阳老城区的洛邑古城便是古都洛阳的缩影。

洛阳 2.5h 郑州      （早/午/晚餐） 

游览洛阳龙门石窟（含双程电瓶车），现存2345座佛龛，10万余尊造像，2800余块碑刻题记，是世界
上造像最多、规模最大的石刻艺术宝库~
前往郑州、外观郑东新区CBD，如意湖漫步、欣赏城市与湖泊风光~
晚餐后，送往机场、办理登机手续~

郑州.开封.辉县.云台山.登封.三门峡.临潼.西安.洛阳.郑州 Magnificent Mountains and Rivers 
Shaanxi .Hennan陕西.河南.壮丽山河

CODE：CSXH09

9 Days 
7 Nights

第1天

第2天

第3天

第4天

第5天

第6天

第7天

第8天

第9天



Kuala Lumpur  Zhengzhou    （-） 

Gather at Kuala Lumpur International Airport and fly to Zhengzhou. Pick up at the airport and transfer to the hotel.

Zhengzhou 1.5h Kaifeng     （B / L/ D） 

Go to ‘Kaifeng’ to visit Kaifeng Ancient City Wall, Ancient Horse Path, 3D Movie ‘Micro Dream Daliang Gate’, with culture 
+ technology means to reproduce the Northern Song Dynasty Tokyo City a thousand years ago the prosperity of the city, to 
bring you to experience the siege, artillery, arrows, flooding under the birth of Kaifeng~. 
Visit Qingming River Garden is divided into two scenic spots, the South Garden and the North Garden, with Shuangting 
Bridge as the boundary, and the South Garden mainly reflects the folk customs and marketplace culture of the Song 
Dynasty.(Song costume cloak experience, special performance in the park, stay in the park at night, night tour of the 
beautiful night scenery of Qingming River Garden, enjoy the lanterns)

ZhengzhouKuala Lumpur    （-）

Fly back to Kuala Lumpur.
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Kaifeng 2h Huixian 1h Yuntaishan    （B / L/ D）

Go to ‘Huixian’ to visit Baoquanya Sky + Eco-train (Luoga Temple ropeway (the world's largest single single-story 
gondola), Danya Sky Road, Sky Mirror,Leaping Cloud Bridge, Hanging Wall Promenade, Suspension Trestle, Xiangyun 
Viewing Platform (the world's largest glass platform) is a bright pearl in the South Taihang Mountains. Here, the mountains are 
steep, cliffs like cutting, blue water, green trees, the nature of the ghostly craftsmanship and human wisdom and ingenuity 
perfect fusion. In the scenic area, a winding canyon is like the veins of the earth, linking up a beautiful landscape, constituting a 
three-dimensional landscape scroll.

Yuntaishan 2.5h Dengfeng    （B / L/ D）

Visit Yuntai Mountain Scenic Area (including shuttle bus), Red Stone Gorge, Spring Falls Gorge (cold weather in winter can 
be seen hanging ice wonders) covers an area of 190 square kilometres, containing Spring Falls Gorge, Pool Falls Gorge, Red 
Stone Gorge, Zifang Lake, Wanshansi Temple, Baibaiyan, the Immortal Garden, the Sacred Dome, the Folding Colour Cave, 
Qinglong Gorge, the Peak Forest Gorge and other eleven major attractions. There is also the largest waterfall in Asia, Yuntai 
Waterfall. Go to Dengfeng, check in hotel.

Dengfeng 3h Sanmenxia     （B / L/ D）

Visit Shaolin Temple Scenic Spot (including raund car), watch Shaolin Kung Fu Show, Pagoda Forest, Brother Tour Shaolin, 
Eight Duan Jin experience. Go to Sanmenxia, visit Shanzhou Dikeng Yard - Tianjing Kiln Yard, also known as Tianjing Yard, 
locally known as ‘Tianjing Yard’, ‘Diyinkeng’, ‘Diyao’, is a remnant of the ancient way of people's caves, known as the 
‘Underground Courtyard’ in northern China, and the ‘Underground Courtyard’. It is known as the ‘Underground Courtyard’ in 
northern China, and is said to have a history of about 4,000 years.

Sanmenxia 3h Lintong 1.5h Xi’an    （B / L/ D）

Go to Lintong, visit Terracotta Warriors and Horses Museum (including one-way inner car + headphones), is the tomb of 
Qin Shi Huang's burial pits, known as the Eighth Wonder of the World, where more than 1,000 terracotta warriors were 
unearthed with different images and vivid demeanour, which is the sculpture art of China in ancient times~.
Proceed to Xi'an, climb the ancient city wall of Xi'an, North Square of Big Wild Goose Pagoda + Musical Fountain, Night 
Tour of the Great Tang Dynasty Night City.

Xi’an 5h Luoyang      （B / L/ D）

Travelling to Luoyang, visit China Tang Three Colours Town + Hand-painted Tang Three Colours (each person can take 
away a personally glazed Tang Three Colours piece).
Night tour to Luoyi Ancient City, travelling through the dust of history for thousands of years, Luoyang had many aliases in 
ancient times, and Luoyi was the earliest one. Luoyi was known as the earliest ‘China’, and today Luoyi Old Town, located in the 
old town of Luoyang, is the epitome of the ancient capital of Luoyang.

Luoyang 2.5h Zhengzhou     （B / L/ D）

Visit the Longmen Grottoes in Luoyang (including double-trip battery car), there are now 2345 Buddhist niches, more than 
100,000 statues, more than 2,800 inscriptions, is the world's most statues, the largest stone art treasury~.
Transfer to Zhengzhou, visit the CBD of Zhengdong New District, stroll around Ruyi Lake, enjoy the city and lake scenery. 
After dinner, transfer to the airport and check in for your flight.

Magnificent Mountains and Rivers Shaanxi .Hennan
CODE：CSXH09

9 Days 
7 Nights

Day01

Day02

Day03

Day04

Day05

Day06

Day07

Day08

Day09

Zhengzhou.Kaifeng.Huixian.Yuntaishan.Dengfeng.Sanmenxia.Lintong.Xi’an.Luoyang

H o t e l s  a r e  s u b j e c t  t o  l o c a l  s t a r  r a t i n g .  I t i n e r a r y  i s  f o r  r e f e r e n c e  o n l y ,  
s u b j e c t  t o  f i n a l  f l i g h t  a n d  h o t e l  c o n f i r m a t i o n .

Include：Air ticket & Taxes、MOB、Check in luggage 20kg Return、Tipping、China Free Visa   

Exclude：Travel Insurance、KL Airport transfer



云台山属太行山系，古称覆釜山、女娲山，因山岳高峻，群峰间常见白云
缭绕，故名云台山。可以眺望怀川平原，云台山有落差约314米的云台天瀑，
是中国发现的落差最大的瀑布之一。
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行程特色 Tour Highlight 

南太行山脉中的
一颗璀璨明珠

Baoquan Cliff World

宝泉崖天下园区，包括了洛伽寺索道、L型洞穴电梯、祥云观景台等一批世界级项目。进入宝
泉穿过三号洞，便来到了崖天下园区的入口——洛伽寺索道。洛伽寺索道是一条双承载、单
牵引的往复式索道，全长1100米，高差334米，采用国际先进、国内一流的可承载200人的往
复式吊厢，最大载客量每小时近3000人，运行速度10米/秒，并且有不同的速度可调节。该
项目由瑞士格拉文达有限公司设计，设备全套进口奥地利多贝玛亚品牌。

临潼
兵马俑博物馆

Terracotta Army Museum洛阳
嵩山少林寺 Shaolin temple

宝泉崖天下

焦作丹霞地质
云台山红石峡+泉瀑峡

Yuntai Mountain

清明上河园
Qingming Riverside Landscape Garden龙门石窟

Luoyang City Longmen Grottoes

西安
大唐不夜城

洛阳
洛邑古城 Luoyi old town

Datang Night City
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